
  

 

Protokoll fra styremøte nr. 02/18 – Østfold Travforbund  

Tid: torsdag 25.01.2018  kl.18.30 

Sted: Quality Hotel, Sarpsborg 

 

Tilstede: Ole Ødegaard, Geir A. Kristofferstuen og Sten Strandberg. 

Fra adm. Elin Kristin Nilsen  

Forfall: Kristin F.Strøm 

 

 

1) Protokoll styremøte 08.01.2017 og Lm 16.01 signeres neste styremøte. 
 

2) Galla 
Hotellets Loreta møtte og gjennomgikk gallakveldens oppaver ogo ba om en kjøreplan 
Kjøreplan leveres Hovmesteren. 
Lydteknikk ansvarlig møtte og vi ble enig om bruk av lyd, lys og 2stk PC. Kontakt pers. musikk oversendes. 
 
Styremøtet startet kl.1900 – planlegging av Galla kvelden fortsatte.  
-Invitasjon til de nominerte sendes omgående 
-bestilling av Hederspriser er sendt til Jobberiet avd.Neverstua 
- 
 

3) Generalforsamling ØT 
-Styret gjennomgikk årsberetning og regnskapstall. 
-Innkommet forslag fra Moss ble gjennomgått og behandlet.  Styrets innstilling til forslaget: ØT styret tar DNT   
styrets vedtak til etterretning om at ØT tildeles aksjene.  
-Forslag om representanter fra Østfold til DNTs generalforsamling følges opp og overleveres valgkomiteen. 
-Årshjulet DNT 2018 blir vedtatt 2.mars, dermed får vi ikke vedlagt dette med våre aktiviteter som vi pleier. 
 I år vedlegger vi aktivitetsplan for utvalgene, Til start og lokalkjøringer. 
 
Invitasjon til GF sendes Per Olav Andersen, BIStrøm og KHSanden + revisorer 

 
 

EVENTUELT 
 
a) Det inviteres til Samling for ledere av forbundsvise ungdomsforeninger 23. og 24. februar. 

Leder av ØT-Ungdomsutvalget Inger Halldis Holm møter lørdag. Forb.sekr. møter. 
b) Det intensive ponnilisenskurset utgår, da det er 4 påmeldte.  Geir Arne forklarte at det var slik kurset 

egentlig var – at man samlet poeng via ponnitreninger og satt i gang kurs så snart det var behov. 
 

 
Neste ØT-styremøte 12.02.2018  (Håper dette er ok – da Kala har årsmøte den første mandagen i februar, den 5.2.) 

 

25.01.2018  

Elin Kristin Nilsen  

forbundssekretær  

 


